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MAANMITTARIKILTA RY 
Hallituksen kokous 18/2017 
Aika: 27.9.2017 klo 18 
Paikka: K1-rakennus huone 317, Otakaari 4, Espoo  
 
Paikalla: 
Pinja Raitanen 
Meri Ahokas  
Pekka Mattila  
Emilia Taskinen 
Satu Räty  
Liisa Mustonen 
Ville Aikala  
Juho Virtanen (poistui kohdassa 17.1) 
Hanna Koskiahde 
Tuuli Härkönen 
Janne Olin 
Julianna Porkka (poistui kohdassa 12) 
Daniel Grönlund 
Iiro Vainikainen 
Valtteri Paunonen (poistui kohdassa 11) 
Ville Alasalmi 
Iida Seppälä (saapui kohdassa 18.3) 
 
Poissa: 
Netta Maijala  
Tiiamari Tolonen 
 
 
1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:40. 
 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 

Myönnettiin puhe- ja läsnäolo-oikeudet seuraaville henkilöille: Tuuli Härkönen, Janne Olin,          
Julianna Porkka, Daniel Grönlund, Iiro Vainikainen, Valtteri Paunonen, Ville Alasalmi sekä           
Iida Seppälä. 

 
4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista työjärjestykseksi. 
 
5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 

- 17/2017 
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
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6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT  
Esitys: Valitaan kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi Hanna Koskiahde ja Satu Räty. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys.  

 
7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN 

Esitys: Valitaan viikkotiedotteen tiivistelmän kirjoittajaksi Hanna Koskiahde. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.  

8. ILMOITUSASIAT  
Ei ilmoitusasioita. 

 
9. KUULUMISKIERROS 

Liisa: Vähän stressiä, muuten menee hyvin. 
Hanna: Kutsu mua tirehtööriksi. 
Tuuli: Hyvää on. 
Sepi: Elämä on ihanaa. 
Emilia: Täs ollaan. 
Pinja: Hyvin menee. 
Ville Al. ja Ville Ai.: Hyvin menee. 
Valtteri: Muutto stressaa. 
Iiro: Muutto PP:n päällä. 
Daniel: Kiirettä. 
Nanna: Flunssaa. 
Janne: Joo. 
Satu: Ei. 
Pekka: PP-jono pystyyn. 
Meri: Hyvin menee. 

 
10. RAHA-ASIAT 

10.1. Yleiset raha-asiat 
Esitys: Ville Aikala esittelee yleisen rahatilanteen. 
Ihan hyvin menee, haalarisponssi-rahoja tullut ihan hyvin, tilinpäätös on kesken. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 10.2. Hyväksyttävät laskut  
Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: 

- Netta Maijala, korvaustosite, Fuksien välipala orientaatioviikolla 26,13€ 
- Netta Maijala, korvaustosite, Syyspäivän täräyksen 

jälkiruoka-ainekset, inkiväärijuomat ja plassauskorttitarvikkeet 114,23€ 
- Netta Maijala, korvaustosite, Fuksigaala, tarvikkeita 21,52€ 
- AYY, Ossinsauna, Suuntautumissauna, tilavuokra 100€ 
- Meri Ahokas, korvaustosite, kesäpäivien aktiviteetti, kiltistarjoilut 61,54€ 

Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
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10.3. Hankinnat killan kortilla 
- Tokmanni, Tammisto 7,98€ 
- Prisma, Jumbo 12,11€ 
- Prisma, Kannelmäki 588,88€ 
- Prisma, Kannelmäki 42,88€ 
- Prisma, Sello 24,22€ 
- Botta, N-gaala sponssi 95€ 

10.4. Uudet jäsenet 
Esitys: Hyväksytään Maanmittarikillan jäseneksi kaikki liitteessä olevat henkilöt. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. (Liite 1) 

10.5. Lehtitilaus 
Esitys: Päätetään mitä lehtiä kiltahuoneelle tilataan ja minkä lehtien tilaus lopetetaan. 
Tiede: 2 ääntä 
Seiska: 12 ääntä 
Cosmopolitan: 2 ääntä 
HS kuukausiliite: 5 ääntää 
Suomen Kuvalehti: 1 ääni 
Päätös: Päätettiin, että Ville AIkala selvittää tilaushinnat lehdistä. Päätettiin jatkaa          
keskustelua seuraavassa kokouksessa. 

10.6. YIT -raha 
Esitys: YIT:ltä olisi mahdollista saada 1000€ sponssi johonkin tapahtumaan, jossa          
YIT olisi näkyvästi esillä. Valtteri Paunonen kertoo tästä lisää. 
Valtteri on Aallon ja YIT:n välinen yhteyshenkilö. Sponssirahaa on mahdollista          
saada, ainut ehto on, että YIT näkyy tapahtumassa, muuten konsepti on aika vapaa.             
Tapahtuma voisi olla koko ENGin laajuinen. YIT:n kesätyöhaut ovat         
joulu-tammi-helmikuussa, joten tapahtuma olisi siis paras sijoittaa ensi vuoden         
alkuun. 
Valtteri juttelee raksan ja koneen kanssa siitä, että tehtäisiin vuoden alkuun joku            
yhteinen tapahtuma. Ideana esimerkiksi talviolympialaiset, jossa olisi kiltojen kesken         
kilpailua. 
Päätös: Päätettiin, että Valtteri Paunonen selvittää asiaa raksan ja koneen hallitusten           
kanssa. 

 
11. PYÖREÄN TORNIN KILTAAN ARWOISAKSI EHDOTTAMINEN 

Esitys: “Pyöreän Tornin Kilta on Aalto-yliopiston läheisyydessä toimiva kunnia- ja          
seniorijärjestö. Killan arwoisaksi voidaan kutsua opintojensa loppuvaiheessa olevia tai         
vastavalmistuneita henkilöitä, jotka ovat osoittaneet jatkuvaa, elävää harrastusta ja         
mielenkiintoa teekkarikulttuuria tai muuta samanhenkistä Aalto-yliopiston ylioppilastoimintaa       
kohtaan sekä kehittäneet toimintaa ylioppilaskunnassa tai sen piirissä toimivissa         
yhdistyksissä.“ 
Viime vuonna ehdotettiin 2 henkilöä, tänä vuonna voisi ehdottaa max 3. 
Päätös: Päätettiin ehdottaa seuraavia henkilöitä: Ella Sperling, Otto Pesola ja Eppu Pesonen. 
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12. TOIMARIHÄRPÄKE 
Esitys: Päätetään toimarihärpäkeen tilaamisesta Satu Rädyn ja Liisa Mustosen esityksen          
perusteella.  
Sateenvarjot 9e. 
Sukat 9e. 
Snapsilasit 3,9e. 
Retkimukit 6-7e. 
Päätös: Päätettiin hankkia toimarihärpäkkeeksi retkimukit, minimimäärä 50 kpl. Selvitetään         
toimareiden määrä, jos härpäke tulee maksamaan, niin pyydetään tilaukset erikseen          
toimareilta. Muutoin tilataan kaikille toimareille.  

 
13. RÄYHÄLIPPU 

Esitys: Iida Seppälä esittelee ehdotukset uudeksi räyhälipuksi. Päätetään uuden räyhälipun          
tekemisestä. 
Ainut vaatimus lipulle on oranssi keppi. Nykyinen lippu on kiva, mutta aika huonossa             
kunnossa, aika painava ja mittasuhteet ovat vähän huonot. Kaikkialla muualla killassa           
käytetään sinistä → lippuun myös? Mustaa voidaan myös käyttää lipun pohjavärinä, sininen            
saattaisi olla väärän värinen. 
Musta 4 ääntä 
Sininen 2 ääntä 
Logo ympyrän sisälle? 
Jos halutaan tekstiä → kirjailu. 
Päätös: Päätettiin, että lipun väri on musta, kangas tekokuitua joka hylkii likaa, kirjailut             
hopeisella langalla. Iida Seppälä tekee ensi kokoukseen pari luonnosta hintoineen. Päätetään           
räyhälipun uusimisesta seuraavassa kokouksessa. 
 

14. HALLITUKSEN KUVA SEINÄLLE 
Esitys: Hanna Koskiahde kertoo hallituskuvan tilanteen. 
Virossa otettujen kuvien laatu riittää A3-kokoiseen kuvaan. 
Päätös: Päätettiin, että Hanna Koskiahde ostaa A3-valokuvan. 

 
15. YLIMÄÄRÄINEN KOKOUS 

Esitys: Päätetään pitää Maanmittarikillan ylimääräinen kokous 11.10. klo 17:30. Kokouksessa          
käsitellään Maanmittarikillan säännöt toista kertaa, hyväksytään uusi Hallitus- ja         
toimihenkilöohjesääntö ja päätetään purkaa Maanmittarikillan Tuki ry:n ja Maanmittarikilta ry:n          
yhteinen stipendirahasto eli Maakansan rahasto.  
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
16. YLIMÄÄRÄINEN KOKOUKSEN ASIAKIRJAT 

16.1. Hallitus- ja toimihenkilöohjesääntö  
Esitys: Hyväksytään Hallitus- ja toimihenkilöohjesääntö ylimääräiselle kokoukselle       
esitettäväksi. 
Päätös: Hyväksyttiin Hallitus- ja toimihenkilöohjesääntö muutoksin. 
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17. VUODEN PROJEKTIT 
17.1. Montun kehittäminen  

Esitys: Meri Ahokas ja Netta Maijala tuovat tiedoksi vanhojen hallituskuvien uusien           
versioiden tilanteen. 
Kuvista saa ihan hyviä kuvia 
Päätös: Päätettiin, että Meri Ahokas ottaa vanhojen hallitusten kuvista uudet kuvat ja            
lähettää ne Hanna Koskiahteelle. Hanna Koskiahde tilaa kuvista A3 kokoiset ja Meri            
Ahokas ostaa niihin kehykset. 

17.2. Laulukirjat 
Esitys: Pinja Raitanen tuo tiedoksi työryhmän tilanteen.  
Hyvin menee, seuraava kokous lokakuun puolessa välissä. 
Satu yrittää rekrytä fukseja kerämään sponsseja laulukirjoihin. 
Olisi kiva saada jo ens vujuille. 
Päätös: Päätettiin, että Satu Räty jatkaa fuksien rekryämistä. 

17.3. Hyvinvointityöryhmä 
Esitys: Satu Räty tuo tiedoksi työryhmän tilanteen. 
Ei muutosta, kysely melkein valmis. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

18. JAOSTOKIERROS 
18.1. Opintojaosto 

18.1.1. Edustajistovaalit 
Esitys:  Emilia Taskinen tuo tiedoksi Edustajistovaalien tilanteen. 
On ehdokkaita, pitää saada tällä viikolla kasaan. Ehdokkaita ovat Pinja, Anni,           
Iiro, Emilia, Ville, Liisa, Hehe 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.2. Fuksijaosto 
18.2.1. Lettufudis 

Esitys:  Netta Maijala tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen. 
IK hoitaa ruoat ja Rantsun tilamaksut, ja tasataan kulut kun kaikki kuitit            
olemassa. Sovittiin, että kaikkien kiltojen ISOhenkilöt ja fuksikapteenit        
osallistuvat tapahtuman järjestämiseen, ja poissaolevien tilalle hoitaa jonkun        
muun avuksi. 
Meiltä oli 3 fuksia, ei yhtään ISOa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.2.2. Haalaritilaus 
Esitys: Netta Maijala tuo tiedoksi haalaritilauksen tilanteen. 
Haalarien vikat mainokset saatiin lyötyä lukkoon erittäin nopeasti ja         
tavoitteena saada kaikki tilausmateriaali valmiiksi kuluvalla viikolla.       
Haalaritilauksen aikaistaminen onnistuu, mikäli painomateriaalit on      
toimitettuna 2.10. Haalareita on tilattu yhteensä 50 kpl (n. 43 kandifukseille ja            
7 maisterifukseille ja ulkkareille tjsp). Fuksit innostuivat oikeaan lahkeeseen         
tilattavasta heijastinnauhasta (liikenneturvallisuus Otaniemen yössä motivoi),      
mutta muutoin haalarien speksit pysyvät aiempien vuosien mukaisina. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
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18.2.3. Haalarigaala ja Mittarikierros 
Esitys: Netta Maijala tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen. 
Haalarifirma vahvisti, että tilauksen aikaistaminen onnistunee, joten siirretään        
tapahtumaa aikaisemmaksi. Uusi päivämäärä siis 28.10. OK20 pieni puoli         
varattu, ISOille uusi päivä vaikuttaa sopivammalta jopa kuin aiempi. Hallitus          
vastaa jatkojen järjestämisestä syksyn tapahtumakokouksen mukaisesti ja       
paikalle on pääsemässä Satu, Meri, Liisa, Hanna sekä todennäköisesti Pekka          
ja Ville.  
Päätös: Päätettiin, että Meri Ahokas pitää huolen siitä, että MIttarikierroksen          
jatkot tapahtuvat. 

18.2.4. Fuksicruise 22.-24.11.2017 
Esitys: Netta Maijala tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen. 
Sovittiin, että tehdään kiltakohtaiset maksuohjeet, sillä fuksien maksujen DL:n         
jälkeen vasta täytyy maksaa laivayhtiölle toteutuneiden varausten mukainen        
summa. Haalarimerkki pitäisi saada painoon lokakuun alussa, ja se on vielä           
työn alla. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.3. Muut jaostot 
18.3.1. Geometres 3/2017 

Esitys: Hanna Koskiahde tuo tiedoksi lehden tilanteen 
Hyvin menee, pientä fiksausta vielä teksteihin, kivasti sponsseja. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.3.2. NM 2018 
Esitys: Pinja Raitanen ja Liisa Mustonen tuovat tiedoksi NM 2018          
järjestelyiden tlanteen. 
Ensi vuonna NM Suomessa, yleensä me ollaan järkätty, mutta meillä ei enää            
ole geomatiikan opiskelijoita. 
Ottaako järjestämisvastuun Poligoni? Onko MK + IK mukana? 
Tarvitaan päivämäärät perjantaiksi 
Ensi vuonna NM voisi olla joko lakinlaskijaisviikolla tai seuraavalla 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
19. MENNEET TAPAHTUMAT 

19.1. Vanhojen mittareiden vierailu 15.9.2017 
Esitys: Pinja Raitanen ja Liisa Mustonen tuovat tiedoksi tapahtuman kulun. 
Oli mukavaa porukkaa, kehuivat G:tä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.2. Viini & tapas -ilta 15.9.2017 
Esitys: Netta Maijala tuo tiedoksi tapahtuman kulun. 
Tapahtumasta tullut positiivista palautetta! Paikalla oli hyvä määrä sekä fukseja että           
vanhempia mittareita, ja vaikutti siltä, että tapahtuma oli toimiva ja toimi           
tarkoitukseensa (eli fuksien ja vanhojen tutustuttaminen toisiinsa). Ruoka ja juoma          
loppui nopeasti, mutta tapahtuman budjetilla ei ilman pääsymaksujen korottamista         
olisi voinut hankkia enempää. Fundin kanssa yhteistyö painoittui keväällä         
suunniteltua enemmän killan vastuulle, ja mikäli tapahtumaa jatkossa järjestetään niin          
työnjako olisi hyvä tehdä ajoissa kaikille osapuolille selkeäksi. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
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19.3. Syyspäivän täräys 23.9.2017 
Esitys: Netta Maijala tuo tiedoksi tapahtuman kulun. 
Positiivista palautetta tullut. Tapahtuman järjestelyyn meni monilla paljon aikaa, mutta          
kokonaisuudessaan vähemmän kuin jos Perinnesitsit ja Syyspäivän täräys olisi         
järjestetty erikseen. Ensi vuonna järjestäminen varmasti helpompaa kun MIL:n         
kanssa saatu tältä vuodelta hyviä kokemuksia ja voi jatkaa samalla kaavalla ensi            
vuonna. 
Vaikutti toimivalta kombolta, ensi vuonna ehkä IE mukaan järkkäilyyn ISOvastaavan          
kanssa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.4. Fuksigaala 25.9.2017 
Esitys: Netta Maijala tuo tiedoksi tapahtuman kulun. 
Meni hyvin, 25 fuksia, väliohjelma toimi hyvin. RIL:n tarjoilut olivat hyvät. Miten tehdä             
tulevaisuudessa fuksispeksien kanssa? 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
20. TULEVAT TAPAHTUMAT 

20.1. PP-jono 29.9.2017 
Esitys: Satu Räty, Liisa Mustonen ja Meri Ahokas tuovat tiedoksi tapahtuman           
tilanteen. 
Vohvelin hinta 50 snt/vohveli vai ilmaiseksi 
Päätös: Päätettiin, että vohvelien hinta päätetään kauppareissun jälkeen. Satu Räty          
ja Liisa Mustonen laittavat viestiä kiltalaisille, jos tarvitaan rahaa vohveleiden ostoon. 

20.2. Lakinlaskijaisetkot 30.9.2017 
Esitys: Päätetään Lakinlaskijaisetkojen työvuorot. 
Päätös: Päätettiin, että Pinja Raitanen laittaa illalla työvuorot hallituslaisille. Päätettiin          
tuoda kiltikseltä pelejä, Pekka Mattila ja Juho Virtanen hoitavat juomat ja BP-pöydän            
Ossinkulmaan, tehdään ruoaksi popcorneja. 

20.3. Suuntautumissauna 2.10.2017 
Esitys: Emilia Taskinen tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen. 
Ohjelma on kasassa, fb-osallistujia ei ole kauheesti. 
Päätös: Päätettiin, että Emilia Taskinen hoitaa ruoat, Satu Räty RIL:n sponssijutut. 

20.4. Kolme Kovaa excua 
Esitys: Satu Räty ja Netta Maijala tuovat tiedoksi excujen tilanteen.  
Excut tulee, yksi excu (linkki) on jo mennyt täyteen. Huomenna aukeaa toinen ilmo             
(fundi). Haalarimerkit tulevat parin viikon sisällä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

20.5. Yritysbrunssi 20.10.2017 
Esitys: Satu Räty tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen. 
Ainakin 4 firmaa tulossa, Satu hoitaa ruoat ja juomat, Hanna järjestää lukemista.            
Saadaan tapahtumasta todennäköisesti voittoa. FB-tapahtuman voisi laittaa tulille        
pian. Tapahtuma on ilmainen kiltalaisille. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
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20.6. Pikkujoulut 30.11.2017 
Esitys: Satu Räty tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen. 
4h = 450€ saunatiloissa, 75€/h lisätunnit → 6h = 600€, RIL:ltä alustavasti 160€             
sponssi. Etsitäänkö joku toinen paikka? Albergan kartano on samanhintainen-ish. 
Keiliksen kattosaunat? Pöyryn toimisto Vantaalla, on kyllä vähän liian kaukana.          
Sauna2-tilat aika samanhintaisia. Atlantinkadun tila? 
Päätös: Päätettiin, että Satu Räty yrittää saada Saara Lassilan kiinni, Pinja Raitanen            
selvittää Keilaniemen ja Albergan, Emilia Taskinen selvittää Sauna2 tilat. Päätetään          
pikkujoulutila seuraavassa kokouksessa. 

 
 

21. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
Hallituksen kämppäkierros 9.12. 
Diskonttaus hallituskasa vai hallituskivaa. 

 
22. SEURAAVA KOKOUS 

Seuraava kokous on 11.10. heti killan kokouksen jälkeen. 
 

23. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:28. 

 
 

 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi, 
 
 
_________________________ __________________________ 
Pinja Raitanen Meri Ahokas 
Puheenjohtaja Sihteeri 


